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apartment
Cala Gonone

price from € 150.000 negotiable
Ref. 1317

50 sq.m | Bathroom: 1 | Bedroom: 1 | Room: 2

Cala Gonone, the pearl of the Gulf of Orosei, is in this context that today we offer you a range of apartments in an elegant building 100
meters from the sea. In the central Piazza Madonna del Mare in front of the parish church, the building extends over three floors. On the
ground floor there are some commercial premises, while on the first, second and third floors there are several apartments with a variety
of sizes and housing solutions that meet all the needs of those looking for an apartment in the center of Cala Gonone. . Those who buy
today can customize their home and choose the final details to fit their future purchase like a bespoke suit.
Italy
Sardinia
Nuoro
Dorgali
Cala Gonone

Traduzione in Tedesco:
Objektbeschreibung:
Cala Gonone, die Perle des Golfs von Orosei, ist in diesem Zusammenhang, dass wir Ihnen heute eine Reihe von Apartments in einem
eleganten Gebäude 100 Meter vom Meer entfernt anbieten. Auf der zentralen Piazza Madonna del Mare vor der Pfarrkirche verteilt sich
das  Gebäude  auf  drei  Etagen.  Im  Erdgeschoss  befinden  sich  einige  Geschäftsräume,  während  im  ersten,  zweiten  und  dritten  Stock
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mehrere Wohnungen mit einer großen Auswahl an Größen und Wohnlösungen vorhanden sind, die alle Bedürfnisse derjenigen erfüllen,
die eine Wohnung im Zentrum von Cala Gonone suchen. . Diejenigen, die heute kaufen , können ihre Wohnung anpassen und die
letzten Details auswählen, um den zukünftigen Kauf wie bei einen maßgeschneiderten Anzug anzupassen.
Italien
Sardinien
Nuoro
Dorgali
Cala Gonone

Property Informations

Address: Via Vasco de Gama, 2 Postal code: 8022

Bedroom: 1 Bathroom: 1

Room: 2 Condition: Renovated

Floor: 2 N° floor: 3

Heating: air-conditioner Current status: Available

Balcony: Present, 5 sq.m Distance from the sea: 100 meter

Kitchen: Large kitchen

Features

Tv antenna: Condominium ADSL cover Air conditioned

Telephone House wiring: System compliant with legal
standards

Shutter

Nearby

gymnasium Football field Sports complex Tennis court

Bicycle path Playground Public transport Kindergarten

Elementary school Junior high school Cafè post office
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